



## PROTOKOLL NR 6-2022

### Protokoll fört vid styrelsesammanträde med styrelsen för Svenska Älghundklubben

**Tid:** Fredag 29 juli 2022

**Plats:** Medstugan, Åre

#### Medverkande styrelseledamöter

Matts-Olof Mattsson

Urban Nilsson

Leif Lundberg

Sebastian Tång

Mikael Wallén

Carro Åkersten

Peter Liljergren

Jan-Anders Thorud, deltog i § 7.

Jens Karlsson, deltog i § 13.

#### Adjungerad

Mona Sundqvist

#### § 1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE

Matts-Olof Mattsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.

#### § 2. DAGORDNING

##### Styrelsen beslutar att

- Godkänna dagordningen.

#### § 3. SVEDEA

Samarbetet med Svedea diskuterades och det konstaterades att det går att göra bättre från vår sida, framför allt marknadsföringen.

##### Styrelsen beslutar att

- Peter IT-ansvarig i ärendet men det övriga hamnar på Medlemskommittén.
- Matts-Olof tar kontakt med Svedea för hjälp med marknadsföring samt stämma av inför nästa ordförandekonferens där Svedea har för avsikt att medverka.
- Informera klubbarna om vikten av att framhäva samarbetet.
- Se över avtalet för en eventuell framtida revidering.

#### § 4. SÄKs KANSLI OCH ADMINISTRATION

Mona presenterade aktuell balans- och resultatrapport.

Ekonomi är fortfarande god och stabil och budgeten följs i det stora hela.

På sikt kommer dock Avelskommitténs budget för ögonprojektet att överskridas om inplanerade ögonlysningar ska genomföras.

Det ser ljust ut på medlemsfronten även detta år.

Profilprodukter lämpliga som gåvor vid avtackningar m.m. diskuterades.

##### Styrelsen beslutar att

- Mona får i uppdrag att kolla med olika banker om räntebärande placeringsalternativ.
- För att kunna genomföra den inplanerade verksamheten får Avelskommittén överskrida den för lågt lagda budgeten avseende avelsforskning, ögon.
- I övrigt godkänna rapporten.



## § 5. GDPR

Peter informerade om den utbildning som han och Mona deltagit i gällande GDPR för ideella föreningar. Utbildningen arrangerades av Svenska Arkivförbundet tillsammans med Svenska Vuxenskolan.

GDPR har ersatt tidigare PUL (Personuppgiftslagen).

Föreningar ska numera begränsa och minimera alla onödiga personuppgifter. Allt arbete med och alla rutiner kring personuppgifter ska också dokumenteras i ett register.

### Styrelsen beslutar att

- Starta upp en arbetsgrupp för GDPR. Den kommer att vara kommittéöverskridande vilket gör att alla kommittéer ingår.
- Peter utses som ansvarig.
- När projektet kommit en bit på väg ska också ras- och lokalklubbar involveras.

## § 6. MEDLEMS- OCH REKRYTERINGSKOMMITTÉN

Carro informerade om kommitténs arbete som för närvarande är i uppstartandefasen.

Hon har bollat några idéer med Jens och ett av de första projekten blir att ta fram en Arbetsordning för kommittén.

En damsatsning i form av Ladys Open 2023 planeras. Tävlingen ska vara öppen för alla och deltagandet sker genom lottning. 6-8 ekipage. Carro har mött positiva tongångar och flera har visat intresse för att hjälpa till.

### Styrelsen beslutar att

- Carro skriver om damsatsningen i Älghunden och till nästa nummer av SKKs Hundsport Jakthund.
- Godkänna rapporten i övrigt.

## § 7. AVELSKOMMITTÉN

Jan-Anders informerar om kommande avelskonferens i Rättvik. På förmiddagen träffas avelsfunktionärerna och efter lunch inbjuds alla uppfödare och andra intresserade till en föreläsning av Thomas Bergström.

Ögonlysning sker under lördagen i Rättvik. Det planeras även för ett lysningstillfälle i Sydsvenska i samband med deras utställning senare i höst.

Det har tillkommit ett par hundar med ögon diagnoser. Alla konstaterade fall är ännu inte publicerade hos SKK.

En ansökan om bidrag till ögonprojektet kommer att tillsändas SKK Jakthundskommitté.

Förelåg Jämthundens RAS.

### Styrelsen beslutar att

- Uppdra åt AK att göra en plan för ögonprojektet för kommande år samt en budget för den.
- Återremittera RAS till Avelskommittén och Jämthundklubben då dokumentet är alldeles för långt och tungt. Redovisning av svar på enkätfrågorna bör uteslutas, särskilt styckena om jaktliga avelsmål för vildsvin och björn då det är stämmobeslut som ligger till grund för dessa provformer.
- I övrigt godkänna rapporten.



## § 8. VALBEREDNINGEN

Ingen från valberedningen var närvarade varför punkten utgår.

## § 9. JAKTPROVSKOMMITTÉN

Sebastian informerar om att kommittén har tittat på styrdokument och uttagningskriterier för Nordiska Mästerskapen.

Mikael har svarat på skrivelsen gällande björnprovschampionatet.

### Styrelsen beslutar att

- Frågan om björnprovschampionat tas upp på nästa ordförandekonferens. Vid positiv respons ta med ärendet till årsstämman för beslut.
- Utse Peter till lagledare för Sveriges deltagare i Nordiska Mästerskapen.
- I övrigt godkänna rapporten.

## § 10. DATAKOMMITTÉN

Matts-Olof berättar att programmet kommer att vara färdigställt innan hundsläpp.

Den tänkta utbildningen i Provdata för domare kommer att utgå då det är svårt att ro det i hamn.

### Styrelsen beslutar att

- Stänga inloggningssidan för medlemsprofilen tills vidare.
- Godkänna rapporten.

## § 11. REDAKTIONSKOMMITTÉN

Urban meddelar att ras- och lokalklubbar tagit ett större ansvar och blivit mer aktiva efter feedbackmötet som hölls med förlaget.

Frågan om ett reportage i Älghunden från Älghunds-SM kom upp. Matts-Olof meddelar att JHÄK fixar det själva.

Matts-Olofs utkast till ordförande har ordet gicks igenom.

### Styrelsen beslutar att

- Kommittéerna lämnar in material till Älghunden enligt uppdrag.
- Carro skriver profilen till ÄH nr 3.
- I övrigt godkänna rapporten.

## § 12. UTSTÄLLNINGSKOMMITTÉN

Urban informerar om planeringen som fortgår inför domarkonferensen. Ett andra möte har genomförts. Hotell Arlandaby Best Western är bokat. Tre av de ansvariga för domarkompendierna kommer att närvara vid Rättviksutställningen. Rasklubbarna är involverade i revideringen av domarkompendier. De kommer också vara behjälpliga med att ta fram hundar till presentationerna. Vidare informerar Urban om att SKK/CS har behandlat frågan gällande SKK/DKs förslag till utbildning av exteriördomare för svenska raser. Inga avsteg från utbildningsplanen medges. Flera personer har visat intresse för att utbilda sig till exteriördomare vilket är positivt. Kommittén kommer att stötta dem i processen.

Kommittén har fått kännedom om ett ärende där en ringsekreterare och tillika administratör i Provdata Utställning ändrat ett utställningsresultat efter samtal med hundens uppfödare.



## Styrelsen beslutar att

- Kommittén får i uppdrag att göra en grov kalkyl över kostnader för konferensen.
- Mona dubbelkollar offert och bekräftelse från hotellet.
- Urban skriver i ÄH nummer 4 om utbildning till exteriördomare.
- Urban får i uppdrag att göra en skrivelse till SKKs Disciplinnämnd om uppfödarens och ringsekreterarens agerande.
- I övrigt godkänna rapporten.

## § 13. VILDSVINSKOMMITTÉN

Jens informerar om att dokumentet med skillnader mellan gamla och nya vildsvinsregler färdigställs under veckan. När de är klara vidarebefordras de till SKK/JhK av Mona.

Kommittén vill ha ett möte med Datakommittén för att gå igenom ändringar i Provdatabas.

När det kommer till Vildsvinsmästerskapet önskar de att SÄK sponsrar boende. De vill också engagera SÄKs annons säljare för hjälp att hitta samarbetspartners till evenemanget.

Magnus Olsson har avböjt fortsatt medverkan i Vildsvinskommittén. Jens vill tillsätta ny representant från Bergslagen. Mats S är ett alternativ.

Uttagningsreglerna för Vildsvinsmästerskapet klargörs genom utskick till lokalklubbar tillsammans med inbjudan. I år kommer kommittén vara behjälplig i arrangemanget men tanken är att lokalklubbarna själva ska ta större ansvar kommande år.

Lokalklubbar norrifrån ges möjlighet att skicka representant för att få information, se och lära. Önskvärt också om SÄKs styrelse kan planera in ett möte i anslutning till tävlingen.

## Styrelsen beslutar att

- Jens får i uppdrag att skicka ett kostnadsförslag gällande boende.
- Urban tar första kontakten med annons säljaren.
- Matts-Olof kontaktar Jaktjournalen, JO Förlaget och Tracker om medverkan i Vildsvinsmästerskapet.
- Matts-Olof kontaktar även Svedea om medverkan och eventuell föreläsning.
- I övrigt godkänna rapporten.

## § 14. EXTERN- OCH SAMVERKANSKOMMITTÉN

Leif informerar kort om gruppens intentioner. Tar gärna emot idéer.

På grund av tidsbrist vill Leif avsäga sig rollen som kommitténs ordförande.

## Styrelsen beslutar att

- Utse Mikael till ordförande för kommittén.
- I övrigt godkänna rapporten.

## § 15. ÄLGHUNDS-SM

Ansökan om internationellt prov i samband med Älghunds-SM är sedan länge inskickad till SKK. Ännu inget besked då de översatta reglerna fortfarande är under behandling hos FCI.

## Styrelsen beslutar att

- Bjuda in till ordförandekonferens i samband med Älghunds-SM.
- På ordförandekonferensen redogöra för internationella prov och CACIT samt ansökningsförfarandet inför dessa prov.



## § 16. NORDISK ÄLG HUND UNION

Matts-Olof informerar att unionsmötet som hölls i Upplands Väsby i juni. Även arbetsgrupperna avel och data var inbjudna och flera av dem närvarade. Från Sverige deltog Matts-Olof, Sebastian, Jan-Anders, Per Svensk och Joachim Gunnarsson.

Under mötet reviderades unionens stadgar. De kom även överens om att NM för ledhundar läggs ned tills vidare eftersom det finns för få ledhundsdomare i Sverige. Finland har ingen ledhundsverksamhet.

Aninova presenterade sitt datasystem för genetik och indexering.

Mötesanteckningarna bifogas protokollet.

### Styrelsen beslutar att

- Godkänna rapporten.

## § 17. ÖVRIGA ÄRENDEN

Renmarksutredningen.

SÄK styrelsejakt.

Svenska Kennelklubbens visionsarbete, SKK 2030.

Skrivelse gällande Policy för sexuella trakasserier.

### Styrelsen beslutar att

- Mikael följer renmarksutredningen.
- Carro kollar alternativ för styrelsejakt.
- Urban kontaktar övriga jakthundklubbar i frågan om SKKs framtid. Och om intresse finnes göra en gemensam skrivelse till SKK.
- Urban svarar och tar ärendet om sexuella trakasserier vidare till SKK.

## § 18. NÄSTA STYRELSESAMMANTRÄDE

Inget beslutas om nästa möte.

## § 19. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING

Matts-Olof tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet för avslutat.

Vid protokollet:

Mona Sundqvist  
Sekreterare

Justeras:

Matts-Olof Mattsson  
Ordförande